
ԱՐՁԱՆԱԳՐՈՒԹՅՈՒՆ  № 9. 

ԵՊՀ Իջևանի մասնաճյուղի բնական գիտությունների ֆակուլտետի գիտխորհրդի 

նիստի 

25-ը  մայիսի 2018թ. 

 

Նախագահ՝  Մ. Ա. Զաքարյան 

Քարտուղար՝            Հ.  Ս. Գասպարյան 

Ներկա էին խորհրդի  անդամները: Հրավիրվել էին նաև ամբիոնների դասախոսներ 

և աշխատակիցներ: 

 

ՕՐԱԿԱՐԳ 

 

1. Ավարտական աշխատանքների պաշտպանության արդյունքների քննարկում: 

/զեկ. Մ. Ա. Զաքարյան / 

2. Կրթական ծրագրերի բովանդակային, կառուցվածքային փոփոխություններ որակավորումների 
ազգային շրջանակին և աշխատաշուկայի արդի պահանջներին համահունչ: 

/զեկ. Մ. Ա. Զաքարյան / 

3. ՈՒսանողների բավարարվածության մակարդակը ուսումնառությունից և օժանդակ 

ծառայությունից: 

/զեկ. Մ. Ա. Ճաղարյան / 

 

Ֆակուլտետի խորհրդի նիստը բացեց և օրակարգը ներկայացրեց դեկանի ժ/պ, 

գիտխորհրդի նախագահ Մ. Ա. Զաքարյանը: Օրակարգը հաստատելուց հետո 

նիստի մասնակիցները անցան օրակարգի հարցերի քննարկմանը:  

Նիստը վարում էր Մ. Ա. Զաքարյանը: 

Օրակարգի առաջին հարցի մասին զեկուցումով հանդես եկավ գիտխորհրդի 

նախագահ Մ. Ա. Զաքարյանը: Նա ներկայացրեց ,,Ինֆորմատիկա և կիրառական 

մաթեմատիկա,, և ,,Քարտեզագրություն և կադաստրային գործ,, մասնագիտության 

IV կուրսերի ավարտական աշխատանքների պաշտպանության արդյունքները, 

մասնակցել են  ԻԿՄ 11 ուսանող, ՔԿԳ 5 ուսանող. ըստ որի գրանցվել է հետևյալ 

արդյունքները. 

               ԻԿՄ                           ՔԿԳ  

          գերազանց-4                                                                                                            գերազանց-2         

լավ-4            լավ-3,  

բավարար-3    

        

                



Օրակարգի երկրորդ հարցի մասին ֆակուլտետի գիտխորհրդի նախագահ Մ. Ա. 

Զաքարյանը ներկայացրեց, որ ըստ մասնագիտությունների կազմվել են կրթական 

ծրագրերը, կատարվել են որոշ բովանդակային և կառուցվածքային 

փոփոխություններ:  

ԱՐՏԱՀԱՅՏՎԵՑԻՆ- Կ. Հ. Հովսեփյանը Ա. Ս. Սիմոնյանը և ուրիշներ: Նրանք 

ներկայացրին, որ ավարտվել են կրթական ծրագրերի կազմումը և առաջարկեցին 

ներկայացնել հաստատման: 

ՈՐՈՇԵՑԻՆ- Ներկայացնել մասնաճյուղի գիտխորհրդին հաստատելու 2018-

19թթ. ուս.տարվա    կրթական ծրագրերը համապատասխան՝ աշխատաշուկայի 

արդի պահանջներին իր հիմքում ունենալով որակավորումների ազգային 

շրջանակը: 

   Օրակարգի երրորդ հարցի մասին խորհրդի նախագահ Մ. Ա. Ճաղարյանը 

ներկայացրեց ուսանողների բավարարվածության մակարդակը, 

ուսումնառությունից: ՈՒսանողների հետ իրականացվում է ուսումնական 

կարգին համապատախան աշխատանք: Այն յուրաքանչյուր ուսանողի կողմից 

ընկալվում է տարբեր: ՈՒսանողները բավարարված են նաև հաստատության 

օժանդակ ծառայություններից /համակարգչային մասնագիտական, 

լաբորատորիաներ, գրադարան/, որոնք պատրաստակամ են ուսանողների 

ցանկացած հարցերին պատշաճ պատասխան տալու: 

ՈՐՈՇԵՑԻՆ-1.Հանձնարարել ամբիոններին ավելի ակտիվացնել ուսանողների և 

օժանդակ ծառայությունների կապը: 

 

          ՆԱԽԱԳԱՀ                 Մ. Ա. ԶԱՔԱՐՅԱՆ 

     ՔԱՐՏՈՒՂԱՐ                                Հ.  Ս. ԳԱՍՊԱՐՅԱՆ 

 


